



### تعميم

### GACA Circular

**To:** All airlines operating in the airports of Saudi Arabia, including private aviation.

إلى: جميع شركات الطيران العاملة بمطارات المملكة العربية السعودية بما يشمل الطيران الخاص.

### Subject:

الموضوع:

Lifting the suspension of banning citizens from traveling directly or indirectly to several countries.

رفع تعليق سفر المواطنين المباشر أو غير المباشر إلى عدد من الدول.

### Reference:

المرجع:

1. Article 23 of the Civil Aviation Act.
2. GACA Circular No. (4/79039) Dated on 03/07/2021.
3. GACA Circular No. (4/67563) Dated on 18/05/2021.

١. المادة (٢٣) من نظام الطيران المدني.
٢. تعميم الهيئة العامة للطيران رقم (٧٩٠٣٩/٤) وتاريخ ١٤٤٢/١١/٢٣هـ.
٣. تعميم الهيئة العامة للطيران رقم (٧٦٥٦٣/٤) وتاريخ ١٤٤٢/١٠/٠٦هـ.

### Instructions:

التعليمات:

1. Airlines are allowed to board Saudi Citizens traveling through direct or indirect flights to (Republic of India, Republic of Turkey, Federal Democratic Republic of Ethiopia, and the Socialist Republic of Vietnam).

١. السماح لشركات الطيران بنقل المواطنين السعوديين برحلات مباشرة أو غير مباشرة إلى كل من (جمهورية الهند، جمهورية تركيا، جمهورية إثيوبيا الفيدرالية الديمقراطية، وجمهورية فيتنام الاشتراكية).

2. Failure to comply with circulars issued by GACA is a violation of government orders, and legal procedures will be applied to the violator and will be held responsible

٢. إن عدم الالتزام بالتعاميم التي تصدرها الهيئة يعد مخالفة صريحة للأوامر الحكومية وسيتم اتخاذ الإجراءات النظامية بحق المخالف وتحمله المسؤولية المترتبة على ذلك.

**Attachment:** Nil

المرفقات: لا يوجد

نائب الرئيس التنفيذي للسياسات الاقتصادية والتعاون الدولي  
Executive vice president of Economic Policies and International cooperation

